
Referat af klimagruppemøde d. 16. august 2011  
 
Til stede:  
Karl, Ellen, Ditte, Mads, Jesper 
 
Faskiner og regnbede i forhaverne 
Jesper vi orientere om mulighed for faskiner  i forhaven til vejfesten 
Jesper laver orienteringsskriv færdigt og det deles ud i ugen efter vejfest 
 
Ensretning 
Alle forslag og skitser tyder på, at der vil være behov for ensretning, hvis vi skal 
have plads til nedsivning eller forsinkelse. Derfor kan vi allerede nu søge om 
ensretning af vejene.  Det er selvfølgelig ikke klimagruppen, men vejlauget, der skal 
vedtage det. Mads har undersøgt, hvad der står på Kbh´s kommunes hjemmeside. 
Det er et forholdsvis simpelt skema hvor vi skal skrive, at der er enighed om det. 
 
Klimarigtig villavej 
Ellen vil indsende ansøgning til KE og kommunens LAR-pulje. Ansøgningen 
opdeles i to dele, så der i første omgang ansøges om et tilskud på 25.000 kr. til at 
få foretaget prøverne. 
 
Til foråret skal vi afholde et informationsmøde 
Ud over faskiner vil vi gerne have følgende på programmet: 
Regnbede 
Grønne tage 
Ellen Kender en, der har skrevet speciale på DTU om grønne tage 


